

Uzbekistan standards <https://gostperevod.com/uzbekistan>

Стандарты Узбекистана <https://gostperevod.ru/uzbekistan>

All Uzbekistan KMK standards, construction standards, building standards, construction norms, construction regulations of Uzbekistan in English

<https://gostperevod.com/uzbekistan/kmk>

Все строительные нормы КМК на английском языке, строительные нормы и правила Узбекистана на английском языке

<https://gostperevod.ru/uzbekistan/kmk>

KMK 2.01.03-96 in English - Construction in seismic areas. With Amendment No.1 and Amendment No.2 <https://gostperevod.com/kmk-2-01-03-96.html>

KMK 2.01.04-97 in English - Thermal building engineering. With amendments <https://gostperevod.com/kmk-2-01-04-97.html>

KMK 2.01.18-00 in English - Power consumption standards for heating, ventilation and air conditioning for buildings and structures. With amendments

<https://gostperevod.com/kmk-2-01-18-00.html>

KMK 2.02.01-98 in English - Footing of buildings and structures. With Amendment No.1 and Appendix No.7 <https://gostperevod.com/kmk-2-02-01-98.html>

KMK 2.03.04-98 in English - Concrete and reinforced concrete structures designed to operate under elevated and high temperatures <https://gostperevod.com/kmk-2-03-04-98.html>

KMK 2.03.10-95 in English - Roofs and roofings. With amendments <https://gostperevod.com/kmk-2-03-10-95.html>

KMK 2.03.11-96 in English - Protection of construction structures against corrosion <https://gostperevod.com/kmk-2-03-11-96.html>

KMK 2.04.01-98 in English - Indoor water supply pipelines and canalization of buildings. With Amendment No.1 and Amendment No.2 <https://gostperevod.com/kmk-2-04-01-98.html>

KMK 2.04.02-97 in English - Water supply. Exterior networks and structures. With Amendment No.1 and Amendment No.2 <https://gostperevod.com/kmk-2-04-02-97.html>

KMK 2.04.05-97 in English - Heating, ventilation and conditioning. With amendments <https://gostperevod.com/kmk-2-04-05-97.html>

KMK 2.04.07-99 in English - Heating networks <https://gostperevod.com/kmk-2-04-07-99.html>

KMK 2.06.02-98 in English - Hydrotechnical tunnels. With amendments <https://gostperevod.com/kmk-2-06-02-98.html>

KMK 2.06.08-97 in English - Concrete and reinforced concrete structures of hydro engineering facilities <https://gostperevod.com/kmk-2-06-08-97.html>

KMK 2.08.04-04 in English - Administrative buildings. With amendments <https://gostperevod.com/kmk-2-08-04-04.html>

KMK 2.09.06-98 in English - Forest material storages. Fire protection design rules <https://gostperevod.com/kmk-2-09-06-98.html>

KMK 3.01.02-00 in English - Construction safety <https://gostperevod.com/kmk-3-01-02-00.html>

KMK 3.01.08-99 in English - Arrangement of overhauling for residential and public buildings and constructions <https://gostperevod.com/kmk-3-01-08-99.html>

KMK 3.01.09-97 in English - Rules for acceptance for operation of the completed overhauled residential and public buildings and constructions <https://gostperevod.com/kmk-3-01-09-97.html>

KMK 3.02.01-97 in English - Earth structures, bases and foundations <https://gostperevod.com/kmk-3-02-01-97.html>

KMK 3.03.01-98 in English - Load-bearing and enclosing structures <https://gostperevod.com/kmk-3-03-01-98.html>

KMK 3.03.02-98 in English - Steel structures. Performance and acceptance rules <https://gostperevod.com/kmk-3-03-02-98.html>

KMK 3.05.03-00 in English - Heat networks <https://gostperevod.com/kmk-3-05-03-00.html>

KMK 3.05.08-97 in English - Contact networks of electrified transport <https://gostperevod.com/kmk-3-05-08-97.html>

KMK 3.06.01-96 in English - Railways. Organization, performance and acceptance of works <https://gostperevod.com/kmk-3-06-01-96.html>

KMK 3.06.04-97 in English - Bridges and pipes <https://gostperevod.com/kmk-3-06-04-97.html>

KMK 3.06.08-97 in English - Main pipelines. With Amendment No.1 <https://gostperevod.com/kmk-3-06-08-97.html>

KMK 3.07.03-97 in English - Irrigation systems. Organization, performance and acceptance of works <https://gostperevod.com/kmk-3-07-03-97.html>

KMK 2.05.06-97 in English - Main pipelines <https://gostperevod.com/kmk-2-05-06-97.html>

KMK 2.04.03-97 in English - Sewage. External systems and structures <https://gostperevod.com/kmk-2-04-03-97.html>

KMK 1.01.04-98 in English - Architectural and construction terminology. With Amendment No.1 <https://gostperevod.com/kmk-1-01-04-98.html>

KMK 1.03.03-97 in English - Instruction on contents, order of development, coordination and approval of design estimate documentation for overhauling of residential and public buildings and constructions <https://gostperevod.com/kmk-1-03-03-97.html>

KMK 1.03.04-97 in English - Instruction for type design <https://gostperevod.com/kmk-1-03-04-97.html>

KMK 1.03.05-97 in English - Regulation on designing and construction of pilot facilities <https://gostperevod.com/kmk-1-03-05-97.html>

KMK 1.03.09-97 in English - Regulation on chief project engineer (chief architect). With Amendment No.1 <https://gostperevod.com/kmk-1-03-09-97.html>

KMK 1.04.04-99 in English - Re-use of products, equipment and materials in construction <https://gostperevod.com/kmk-1-04-04-99.html>

KMK 2.01.01-94 in English - Climatic and physical-geological data for designing <https://gostperevod.com/kmk-2-01-01-94.html>

KMK 2.01.05-98 in English - Natural and artificial lighting <https://gostperevod.com/kmk-2-01-05-98.html>

KMK 2.01.06-97 in English - List of physical quantity units subject to use in construction <https://gostperevod.com/kmk-2-01-06-97.html>

KMK 2.01.07-96 in English - Loads and stresses. With Amendment No.1 <https://gostperevod.com/kmk-2-01-07-96.html>

KMK 2.01.08-96 in English - Noise protection <https://gostperevod.com/kmk-2-01-08-96.html>

KMK 2.01.09-97 in English - Buildings and constructions on collapsible and anthropogenic soils <https://gostperevod.com/kmk-2-01-09-97.html>

KMK 2.01.12-96 in English - Disposal areas for treatment and burial of toxic industrial wastes. Basic design provisions. With Amendment No.1 <https://gostperevod.com/kmk-2-01-12-96.html>

KMK 2.01.17-95 in English - Civil defense and emergency situations <https://gostperevod.com/kmk-2-01-17-95.html>

KMK 2.02.05-98 in English - Foundations for machines with dynamic loadings <https://gostperevod.com/kmk-2-02-05-98.html>

KMK 2.02.02-98 in English - Foundations for hydraulic structures. With Amendment No.1 <https://gostperevod.com/kmk-2-02-02-98.html>

KMK 2.01.16-97 in English - Rules for evaluation of the physical depreciation for residential buildings <https://gostperevod.com/kmk-2-01-16-97.html>

KMK 2.03.01-96 in English - Concrete and reinforced concrete structures <https://gostperevod.com/kmk-2-03-01-96.html>

KMK 2.03.02-96 in English - Concrete and reinforced concrete structures of dense silicate concrete <https://gostperevod.com/kmk-2-03-02-96.html>

KMK 2.03.03-96 in English - Ferro cement structures <https://gostperevod.com/kmk-2-03-03-96.html>

KMK 2.03.06-97 in English - Aluminium structures. Technical regulations for designing <https://gostperevod.com/kmk-2-03-06-97.html>

KMK 2.03.07-98 in English - Rock and reinforced masonry structures <https://gostperevod.com/kmk-2-03-07-98.html>

KMK 2.03.08-98 in English - Wooden structures <https://gostperevod.com/kmk-2-03-08-98.html>

KMK 2.03.09-98 in English - Asbestos cement structures <https://gostperevod.com/kmk-2-03-09-98.html>

KMK 2.03.13-97 in English - Floors <https://gostperevod.com/kmk-2-03-13-97.html>

KMK 2.04.04-97 in English - Instructions for design and installation of water supply and sewage networks made of plastic pipes <https://gostperevod.com/kmk-2-04-04-97.html>

KMK 2.04.06-96 in English - Instructions for design of process pipelines made of glass pipes <https://gostperevod.com/kmk-2-04-06-96.html>

KMK 2.04.10-97 in English - Instructions for design of process steel pipelines with Pn up to 10 MPa <https://gostperevod.com/kmk-2-04-10-97.html>

KMK 2.04.12-97 in English - Strength calculation of steel pipelines <https://gostperevod.com/kmk-2-04-12-97.html>

KMK 2.04.13-99 in English - Steam generating units. With Amendment No.1 <https://gostperevod.com/kmk-2-04-13-99.html>

KMK 2.04.14-96 in English - Heat insulation of equipment and pipelines <https://gostperevod.com/kmk-2-04-14-96.html>

KMK 2.04.16-96 in English - Solar hot water supply units <https://gostperevod.com/kmk-2-04-16-96.html>

KMK 2.01.14-98 in English - Determination of design hydrologic characteristics <https://gostperevod.com/kmk-2-01-14-98.html>

KMK 2.04.17-98 in English - Electrical equipment of residential and public buildings. With Amendment No.1 <https://gostperevod.com/kmk-2-04-17-98.html>

KMK 2.04.18-97 in English - Instructions for design of outdoor lighting of cities, towns and villages <https://gostperevod.com/kmk-2-04-18-97.html>

KMK 2.04.20-98 in English - Communication, signalisation and centralization control equipment for plumbing installation of residential and public buildings <https://gostperevod.com/kmk-2-04-20-98.html>

KMK 2.05.01-96 in English - Railways with 1520 mm gauge. Design standards <https://gostperevod.com/kmk-2-05-01-96.html>

KMK 2.05.03-97 in English - Bridges and pipes. Part 1-4 <https://gostperevod.com/kmk-2-05-03-97.html>

KMK 2.05.04-97 in English - Underground railway systems <https://gostperevod.com/kmk-2-05-04-97.html>

KMK 2.05.05-96 in English - Railway and highway tunnels <https://gostperevod.com/kmk-2-05-05-96.html>

KMK 2.05.08-97 in English - Airdromes <https://gostperevod.com/kmk-2-05-08-97.html>

KMK 2.05.09-97 in English - Tram and trolleybus lines <https://gostperevod.com/kmk-2-05-09-97.html>

KMK 2.05.10-97 in English - Rules for designing of railway roadbed <https://gostperevod.com/kmk-2-05-10-97.html>

KMK 2.05.11-95 in English - Intra-organizational motor roads in collective farms, state farms, agricultural enterprises and organizations <https://gostperevod.com/kmk-2-05-11-95.html>

KMK 2.05.12-97 in English - Oil product pipelines laid on the territories of cities and other settlements <https://gostperevod.com/kmk-2-05-12-97.html>

KMK 2.06.01-97 in English - Hydraulic engineering structures. Basic principles of designing <https://gostperevod.com/kmk-2-06-01-97.html>

KMK 2.06.03-97 in English - Irrigation systems. Design standards <https://gostperevod.com/kmk-2-06-03-97.html>

KMK 2.06.04-97 in English - Loads and actions on hydraulic engineering structures (wave and ice generated and from ships) <https://gostperevod.com/kmk-2-06-04-97.html>

KMK 2.06.05-98 in English - Dams from unpaved materials. With Amendment No.1 <https://gostperevod.com/kmk-2-06-05-98.html>

KMK 2.06.06-98 in English - Concrete and reinforced concrete dams. With Amendment No.1 <https://gostperevod.com/kmk-2-06-06-98.html>

KMK 2.06.07-98 in English - Retaining walls, navigation locks, fish-passing and fish protection structures <https://gostperevod.com/kmk-2-06-07-98.html>

KMK 2.07.03-97 in English - Fencing of the enterprises, buildings and structures territory <https://gostperevod.com/kmk-2-07-03-97.html>

KMK 2.08.05-97 in English - Buildings and structures suitable for medical institutions <https://gostperevod.com/kmk-2-08-05-97.html>

KMK 2.08.06-97 in English - Sanitary and epidemiological stations <https://gostperevod.com/kmk-2-08-06-97.html>

KMK 2.09.01-96 in English - Plot plans of agricultural enterprises <https://gostperevod.com/kmk-2-09-01-96.html>

KMK 2.09.03-02 in English - Buildings of industrial enterprises <https://gostperevod.com/kmk-2-09-03-02.html>

KMK 2.09.07-96 in English - Cattle-breeding, poultry and fur-farming buildings and premises <https://gostperevod.com/kmk-2-09-07-96.html>

KMK 2.09.08-97 in English - Greenhouses and glasshouses <https://gostperevod.com/kmk-2-09-08-97.html>

KMK 2.09.11-97 in English - Stores of dry fertilizers and crop protection chemicals <https://gostperevod.com/kmk-2-09-11-97.html>

KMK 2.09.15-97 in English - Refrigerators <https://gostperevod.com/kmk-2-09-15-97.html>

KMK 2.09.19-97 in English - Stores for oil and oil products <https://gostperevod.com/kmk-2-09-19-97.html>

KMK 2.10.01-97 in English - Norms of allotment of land for main pipelines <https://gostperevod.com/kmk-2-10-01-97.html>

KMK 2.10.02-97 in English - Norms of allotment of land for fishing industry enterprises <https://gostperevod.com/kmk-2-10-02-97.html>

KMK 2.10.03-97 in English - Norms of allotment of land for water mains and sewage collectors <https://gostperevod.com/kmk-2-10-03-97.html>

KMK 2.10.04-97 in English - Norms of allotment of land for airports <https://gostperevod.com/kmk-2-10-04-97.html>

KMK 2.10.05-97 in English - Norms of allotment of land for oil and gas wells <https://gostperevod.com/kmk-2-10-05-97.html>

KMK 2.10.06-97 in English - Norms of allotment of land for communication lines <https://gostperevod.com/kmk-2-10-06-97.html>

KMK 2.10.07-97 in English - Norms of allotment of land for expendable wells constructions <https://gostperevod.com/kmk-2-10-07-97.html>

KMK 2.10.08-97 in English - Norms of allotment of land for electric networks of voltage 0,4-750 kV <https://gostperevod.com/kmk-2-10-08-97.html>

KMK 2.10.09-10 in English - Norms of allotment of land for highways and roadside service facilities <https://gostperevod.com/kmk-2-10-09-10.html>

KMK 2.10.10-97 in English - Norms of allotment of land for railways <https://gostperevod.com/kmk-2-10-10-97.html>

KMK 2.10.11-97 in English - Norms of allotment of land for amelioration channels <https://gostperevod.com/kmk-2-10-11-97.html>

KMK 3.01.05-99 in English - Rules for performance and acceptance of the works. Land improvement <https://gostperevod.com/kmk-3-01-05-99.html>

KMK 3.01.07-98 in English - Safety regulations at carrying out of inspections of residential, public and industrial buildings at designing of complete overhaul <https://gostperevod.com/kmk-3-01-07-98.html>

KMK 3.03.04-98 in English - Precast reinforced concrete structure and work piece production <https://gostperevod.com/kmk-3-03-04-98.html>

KMK 3.03.06-99 in English - Preparation and applications of building mortars <https://gostperevod.com/kmk-3-03-06-99.html>

KMK 3.03.07-98 in English - Manufacturing of cellular concrete products <https://gostperevod.com/kmk-3-03-07-98.html>

KMK 3.03.08-98 in English - Instruction on polymer concrete production process and polymer concrete products <https://gostperevod.com/kmk-3-03-08-98.html>

KMK 3.04.02-97 in English - Protection of building constructions and structures from corrosion <https://gostperevod.com/kmk-3-04-02-97.html>

KMK 3.05.01-97 in English - Indoor plumbing systems. With Amendment No.1 <https://gostperevod.com/kmk-3-05-01-97.html>

KMK 3.05.02-96 in English - Gas supply. Arrangement, performance and acceptance of works <https://gostperevod.com/kmk-3-05-02-96.html>

KMK 3.05.04-97 in English - Outdoor water supply and sewerage networks and structures <https://gostperevod.com/kmk-3-05-04-97.html>

KMK 3.05.05-98 in English - Process equipment and process pipelines <https://gostperevod.com/kmk-3-05-05-98.html>

KMK 3.05.06-97 in English - Electrical devices <https://gostperevod.com/kmk-3-05-06-97.html>

KMK 3.05.07-97 in English - Automated systems <https://gostperevod.com/kmk-3-05-07-97.html>

KMK 3.06.02-97 in English - Rules for performance and acceptance of works. Tram lines <https://gostperevod.com/kmk-3-06-02-97.html>

KMK 3.06.05-98 in English - Railway, highway and hydro engineering tunnel. Subways. Performance and acceptance of works <https://gostperevod.com/kmk-3-06-05-98.html>

KMK 3.06.09-98 in English - Performance and acceptance of works on construction of collector tunnels in cities and in industrial enterprises constructed by shield driving method <https://gostperevod.com/kmk-3-06-09-98.html>

KMK 3.07.01-96 in English - Hydraulic engineering river constructions. With Amendment No.1 <https://gostperevod.com/kmk-3-07-01-96.html>

KMK 3.07.02-96 in English - Hydraulic engineering river and water storage basin transport constructions <https://gostperevod.com/kmk-3-07-02-96.html>

KMK 1.02.07-97 in English - Engineering surveys for construction. With Amendment No.1 <https://gostperevod.com/kmk-1-02-07-97.html>

KMK 2.03.05-97 in English - Steel structures. Design standard <https://gostperevod.com/kmk-2-03-05-97.html>

KMK 1.01.05-97 in English - The order of development, coordination and approval of process design <https://gostperevod.com/kmk-1-01-05-97.html>

KMK 2.04.11-98 in English - Instruction for design of process pipelines made of plastic pipes <https://gostperevod.com/kmk-2-04-11-98.html>

KMK 2.01.03-96 на английском языке - Строительство в сейсмических районах. С Изменением №1 и с Изменением №2 <https://gostperevod.ru/kmk-2-01-03-96.html>

KMK 2.01.04-97 на английском языке - Строительная теплотехника. С изменениями <https://gostperevod.ru/kmk-2-01-04-97.html>

KMK 2.01.18-00 на английском языке - Нормативы расхода энергии на отопление, вентиляцию и кондиционирование зданий и сооружений. С изменениями <https://gostperevod.ru/kmk-2-01-18-00.html>

KMK 2.02.01-98 на английском языке - Основания зданий и сооружений. С изменением №1 и с Приложением № 7 <https://gostperevod.ru/kmk-2-02-01-98.html>

KMK 2.03.04-98 на английском языке - Бетонные и железобетонные конструкции, предназначенные для работы в условиях воздействия повышенных и высоких температур <https://gostperevod.ru/kmk-2-03-04-98.html>

KMK 2.03.10-95 на английском языке - Крыши и кровли. С изменениями <https://gostperevod.ru/kmk-2-03-10-95.html>

KMK 2.03.11-96 на английском языке - Защита строительных конструкций от коррозии <https://gostperevod.ru/kmk-2-03-11-96.html>

KMK 2.04.01-98 на английском языке - Внутренний водопровод и канализация зданий. С Изменением №1 и с Изменением №2 <https://gostperevod.ru/kmk-2-04-01-98.html>

KMK 2.04.02-97 на английском языке - Водоснабжение наружные сети и сооружения. С Изменением №1 и с Изменением №2 <https://gostperevod.ru/kmk-2-04-02-97.html>

KMK 2.04.05-97 на английском языке - Отопление, вентиляция и кондиционирование. С изменениями <https://gostperevod.ru/kmk-2-04-05-97.html>

KMK 2.04.07-99 на английском языке - Тепловые сети <https://gostperevod.ru/kmk-2-04-07-99.html>

KMK 2.06.02-98 на английском языке - Туннели гидротехнические. С изменениями <https://gostperevod.ru/kmk-2-06-02-98.html>

KMK 2.06.08-97 на английском языке - Бетонные и железобетонные конструкции гидротехнических сооружений <https://gostperevod.ru/kmk-2-06-08-97.html>

KMK 2.08.04-04 на английском языке - Административные здания. С изменениями <https://gostperevod.ru/kmk-2-08-04-04.html>

KMK 2.09.06-98 на английском языке - Склады лесных материалов. Противопожарные нормы проектирования <https://gostperevod.ru/kmk-2-09-06-98.html>

KMK 3.01.02-00 на английском языке - Техника безопасности в строительстве <https://gostperevod.ru/kmk-3-01-02-00.html>

KMK 3.01.08-99 на английском языке - Организация производства капитального ремонта жилых и общественных зданий и сооружений <https://gostperevod.ru/kmk-3-01-08-99.html>

KMK 3.01.09-97 на английском языке - Правила приемки в эксплуатацию законченных капитальным ремонтом жилых и общественных зданий и сооружений <https://gostperevod.ru/kmk-3-01-09-97.html>

КМК 3.02.01-97 на английском языке - Земляные сооружения, основания и фундаменты <https://gostperevod.ru/kmk-3-02-01-97.html>

КМК 3.03.01-98 на английском языке - Несущие и ограждающие конструкции <https://gostperevod.ru/kmk-3-03-01-98.html>

КМК 3.03.02-98 на английском языке - Металлоконструкции. Правила производства и приемка работ <https://gostperevod.ru/kmk-3-03-02-98.html>

КМК 3.05.03-00 на английском языке - Тепловые сети <https://gostperevod.ru/kmk-3-05-03-00.html>

КМК 3.05.08-97 на английском языке - Контактные сети электрифицированного транспорта <https://gostperevod.ru/kmk-3-05-08-97.html>

КМК 3.06.01-96 на английском языке - Железные дороги. Организация, производство и приемка работ <https://gostperevod.ru/kmk-3-06-01-96.html>

КМК 3.06.04-97 на английском языке - Мосты и трубы <https://gostperevod.ru/kmk-3-06-04-97.html>

КМК 3.06.08-97 на английском языке - Магистральные трубопроводы. С Изменением №1 <https://gostperevod.ru/kmk-3-06-08-97.html>

КМК 3.07.03-97 на английском языке - Оросительные системы. Организация, производство и приемка работ <https://gostperevod.ru/kmk-3-07-03-97.html>

КМК 2.05.06-97 на английском языке - Магистральные трубопроводы <https://gostperevod.ru/kmk-2-05-06-97.html>

КМК 2.04.03-97 на английском языке - Канализация. Наружные сети и сооружения <https://gostperevod.ru/kmk-2-04-03-97.html>

КМК 1.01.04-98 на английском языке - Архитектурно-строительная терминология. С Изменением №1 <https://gostperevod.ru/kmk-1-01-04-98.html>

КМК 1.03.03-97 на английском языке - Инструкция о составе, порядке разработки, согласования и утверждения проектно-сметной документации на капитальный ремонт жилых и общественных зданий и сооружений <https://gostperevod.ru/kmk-1-03-03-97.html>

КМК 1.03.04-97 на английском языке - Инструкция по типовому проектированию <https://gostperevod.ru/kmk-1-03-04-97.html>

КМК 1.03.05-97 на английском языке - Положение о проектировании и строительстве экспериментальных объектов <https://gostperevod.ru/kmk-1-03-05-97.html>

КМК 1.03.09-97 на английском языке - Положение о главном инженере (главном архитекторе) проекта. С Изменением №1 <https://gostperevod.ru/kmk-1-03-09-97.html>

КМК 1.04.04-99 на английском языке - Повторное использование изделий, оборудования и материалов в строительстве <https://gostperevod.ru/kmk-1-04-04-99.html>

КМК 2.01.01-94 на английском языке - Климатические и физико-геологические данные для проектирования <https://gostperevod.ru/kmk-2-01-01-94.html>

КМК 2.01.05-98 на английском языке - Естественное и искусственное освещение <https://gostperevod.ru/kmk-2-01-05-98.html>

КМК 2.01.06-97 на английском языке - Перечень единиц физических величин, подлежащих применению в строительстве <https://gostperevod.ru/kmk-2-01-06-97.html>

КМК 2.01.07-96 на английском языке - Нагрузки и воздействия. С Изменением №1 <https://gostperevod.ru/kmk-2-01-07-96.html>

КМК 2.01.08-96 на английском языке - Защита от шума <https://gostperevod.ru/kmk-2-01-08-96.html>

КМК 2.01.09-97 на английском языке - Здания и сооружения на просадочных грунтах и подрабатываемых территориях <https://gostperevod.ru/kmk-2-01-09-97.html>

КМК 2.01.12-96 на английском языке - Полигон по обезвреживанию и захоронению токсичных промышленных отходов. Основные положения по проектированию. С Изменением №1 <https://gostperevod.ru/kmk-2-01-12-96.html>

КМК 2.01.17-95 на английском языке - Гражданская оборона и чрезвычайные ситуации <https://gostperevod.ru/kmk-2-01-17-95.html>

КМК 2.02.05-98 на английском языке - Фундаменты машин с динамическими нагрузками <https://gostperevod.ru/kmk-2-02-05-98.html>

КМК 2.02.02-98 на английском языке - Основания гидротехнических сооружений. С Изменением №1 <https://gostperevod.ru/kmk-2-02-02-98.html>

КМК 2.01.16-97 на английском языке - Правила оценки физического износа жилых зданий <https://gostperevod.ru/kmk-2-01-16-97.html>

КМК 2.03.01-96 на английском языке - Бетонные и железобетонные конструкции <https://gostperevod.ru/kmk-2-03-01-96.html>

КМК 2.03.02-96 на английском языке - Бетонные и железобетонные конструкции из плотного силикатного бетона <https://gostperevod.ru/kmk-2-03-02-96.html>

КМК 2.03.03-96 на английском языке - Армоцементные конструкции <https://gostperevod.ru/kmk-2-03-03-96.html>

КМК 2.03.06-97 на английском языке - Алюминиевые конструкции. Технические нормы проектирования <https://gostperevod.ru/kmk-2-03-06-97.html>

КМК 2.03.07-98 на английском языке - Каменные и армокаменные конструкции <https://gostperevod.ru/kmk-2-03-07-98.html>

КМК 2.03.08-98 на английском языке - Деревянные конструкции <https://gostperevod.ru/kmk-2-03-08-98.html>

КМК 2.03.09-98 на английском языке - Асбестоцементные конструкции <https://gostperevod.ru/kmk-2-03-09-98.html>

КМК 2.03.13-97 на английском языке - Полы <https://gostperevod.ru/kmk-2-03-13-97.html>

КМК 2.04.04-97 на английском языке - Инструкция по проектированию и монтажу сетей водоснабжения и канализации из пластмассовых труб <https://gostperevod.ru/kmk-2-04-04-97.html>

КМК 2.04.06-96 на английском языке - Инструкция по проектированию технологических трубопроводов из стеклянных труб <https://gostperevod.ru/kmk-2-04-06-96.html>

КМК 2.04.10-97 на английском языке - Инструкция по проектированию технологических стальных трубопроводов Ру до 10 МПа <https://gostperevod.ru/kmk-2-04-10-97.html>

КМК 2.04.12-97 на английском языке - Расчет на прочность стальных трубопроводов <https://gostperevod.ru/kmk-2-04-12-97.html>

КМК 2.04.13-99 на английском языке - Котельные установки. С Изменением №1 <https://gostperevod.ru/kmk-2-04-13-99.html>

КМК 2.04.14-96 на английском языке - Тепловая изоляция оборудования и трубопроводов <https://gostperevod.ru/kmk-2-04-14-96.html>

КМК 2.04.16-96 на английском языке - Установки солнечного горячего водоснабжения <https://gostperevod.ru/kmk-2-04-16-96.html>

КМК 2.01.14-98 на английском языке - Определение расчетных и гидрологических характеристик <https://gostperevod.ru/kmk-2-01-14-98.html>

КМК 2.04.17-98 на английском языке - Электрооборудование жилых и общественных зданий. С Изменением №1 <https://gostperevod.ru/kmk-2-04-17-98.html>

КМК 2.04.18-97 на английском языке - Инструкция по проектированию наружного освещения городов, поселков и сельских населенных пунктов <https://gostperevod.ru/kmk-2-04-18-97.html>

КМК 2.04.20-98 на английском языке - Устройства связи, сигнализации и диспетчеризации инженерного оборудования жилых и общественных зданий <https://gostperevod.ru/kmk-2-04-20-98.html>

КМК 2.05.01-96 на английском языке - Железные дороги колеи 1520 мм. Нормы проектирования <https://gostperevod.ru/kmk-2-05-01-96.html>

КМК 2.05.03-97 на английском языке - Мосты и трубы. Часть 1-4 <https://gostperevod.ru/kmk-2-05-03-97.html>

КМК 2.05.04-97 на английском языке - Метрополитены <https://gostperevod.ru/kmk-2-05-04-97.html>

КМК 2.05.05-96 на английском языке - Тоннели железнодорожные и автодорожные <https://gostperevod.ru/kmk-2-05-05-96.html>

КМК 2.05.08-97 на английском языке - Аэродромы <https://gostperevod.ru/kmk-2-05-08-97.html>

КМК 2.05.09-97 на английском языке - Трамвайные и троллейбусные линии <https://gostperevod.ru/kmk-2-05-09-97.html>

КМК 2.05.10-97 на английском языке - Правила проектирования земляного полотна железных дорог <https://gostperevod.ru/kmk-2-05-10-97.html>

КМК 2.05.11-95 на английском языке - Внутрихозяйственные автомобильные дороги в колхозах, совхозах, сельскохозяйственных предприятиях и организациях <https://gostperevod.ru/kmk-2-05-11-95.html>

КМК 2.05.12-97 на английском языке - Нефтепродуктопроводы, прокладываемые на территории городов и других населенных пунктов <https://gostperevod.ru/kmk-2-05-12-97.html>

КМК 2.06.01-97 на английском языке - Гидротехнические сооружения. Основные положения проектирования <https://gostperevod.ru/kmk-2-06-01-97.html>

КМК 2.06.03-97 на английском языке - Оросительные системы. Нормы проектирования <https://gostperevod.ru/kmk-2-06-03-97.html>

КМК 2.06.04-97 на английском языке - Нагрузки и воздействия на гидротехнические сооружения (волновые, ледовые и от судов) <https://gostperevod.ru/kmk-2-06-04-97.html>

КМК 2.06.05-98 на английском языке - Плотины из грунтовых материалов. С Изменением №1 <https://gostperevod.ru/kmk-2-06-05-98.html>

КМК 2.06.06-98 на английском языке - Плотины бетонные и железобетонные. С Изменением №1 <https://gostperevod.ru/kmk-2-06-06-98.html>

КМК 2.06.07-98 на английском языке - Подпорные стены, судоходные шлюзы, рыбопропускные и рыбозащитные сооружения <https://gostperevod.ru/kmk-2-06-07-98.html>

КМК 2.07.03-97 на английском языке - Ограждения территорий предприятий, зданий и сооружений <https://gostperevod.ru/kmk-2-07-03-97.html>

КМК 2.08.05-97 на английском языке - Здания и сооружения приспособляемые под лечебные учреждения <https://gostperevod.ru/kmk-2-08-05-97.html>

КМК 2.08.06-97 на английском языке - Санитарно-эпидемиологические станции <https://gostperevod.ru/kmk-2-08-06-97.html>

КМК 2.09.01-96 на английском языке - Генеральные планы сельскохозяйственных предприятий <https://gostperevod.ru/kmk-2-09-01-96.html>

КМК 2.09.03-02 на английском языке - Сооружения промышленных предприятий <https://gostperevod.ru/kmk-2-09-03-02.html>

КМК 2.09.07-96 на английском языке - Животноводческие, птицеводческие, звероводческие здания и сооружения <https://gostperevod.ru/kmk-2-09-07-96.html>

КМК 2.09.08-97 на английском языке - Теплицы и парники <https://gostperevod.ru/kmk-2-09-08-97.html>

КМК 2.09.11-97 на английском языке - Склады сухих минеральных удобрений и химических средств защиты растений <https://gostperevod.ru/kmk-2-09-11-97.html>

КМК 2.09.15-97 на английском языке - Холодильники <https://gostperevod.ru/kmk-2-09-15-97.html>

КМК 2.09.19-97 на английском языке - Склады нефти и нефтепродуктов <https://gostperevod.ru/kmk-2-09-19-97.html>

КМК 2.10.01-97 на английском языке - Нормы отвода земель для магистральных трубопроводов <https://gostperevod.ru/kmk-2-10-01-97.html>

КМК 2.10.02-97 на английском языке - Нормы отвода земель для предприятий рыбного хозяйства <https://gostperevod.ru/kmk-2-10-02-97.html>

КМК 2.10.03-97 на английском языке - Нормы отвода земель для магистральных водоводов и канализационных коллекторов <https://gostperevod.ru/kmk-2-10-03-97.html>

КМК 2.10.04-97 на английском языке - Нормы отвода земель для аэропортов <https://gostperevod.ru/kmk-2-10-04-97.html>

КМК 2.10.05-97 на английском языке - Нормы отвода земель для нефтяных и газовых скважин <https://gostperevod.ru/kmk-2-10-05-97.html>

КМК 2.10.06-97 на английском языке - Нормы отвода земель для линий связи <https://gostperevod.ru/kmk-2-10-06-97.html>

КМК 2.10.07-97 на английском языке - Нормы отвода земель для сооружений геологоразведочных скважин <https://gostperevod.ru/kmk-2-10-07-97.html>

КМК 2.10.08-97 на английском языке - Нормы отвода земель для электрических сетей напряжением 0,4-750 кВ <https://gostperevod.ru/kmk-2-10-08-97.html>

КМК 2.10.09-10 на английском языке - Нормы отвода земель для размещения автомобильных дорог и объектов дорожного сервиса <https://gostperevod.ru/kmk-2-10-09-10.html>

КМК 2.10.10-97 на английском языке - Нормы отвода земель для железных дорог <https://gostperevod.ru/kmk-2-10-10-97.html>

КМК 2.10.11-97 на английском языке - Нормы отвода земель для мелиоративных каналов <https://gostperevod.ru/kmk-2-10-11-97.html>



КМК 3.01.05-99 на английском языке - Правила производства и приемки работ. Благоустройство территорий <https://gostperevod.ru/kmk-3-01-05-99.html>

КМК 3.01.07-98 на английском языке - Правила безопасности при проведении обследований жилых, общественных и промышленных зданий для проектирования капитального ремонта <https://gostperevod.ru/kmk-3-01-07-98.html>

КМК 3.03.04-98 на английском языке - Производство сборных железобетонных конструкций и изделий <https://gostperevod.ru/kmk-3-03-04-98.html>

КМК 3.03.06-99 на английском языке - Приготовление и применения строительных растворов <https://gostperevod.ru/kmk-3-03-06-99.html>

КМК 3.03.07-98 на английском языке - Производство изделий из ячеистых бетонов <https://gostperevod.ru/kmk-3-03-07-98.html>

КМК 3.03.08-98 на английском языке - Инструкция по технологии изготовления полимербетонов и изделий из них <https://gostperevod.ru/kmk-3-03-08-98.html>

КМК 3.04.02-97 на английском языке - Защита строительных конструкций и сооружений от коррозии <https://gostperevod.ru/kmk-3-04-02-97.html>

КМК 3.05.01-97 на английском языке - Внутренние санитарно-технические системы. С Изменением №1 <https://gostperevod.ru/kmk-3-05-01-97.html>

КМК 3.05.02-96 на английском языке - Газоснабжение. Организация, производство и приемка работ <https://gostperevod.ru/kmk-3-05-02-96.html>

КМК 3.05.04-97 на английском языке - Наружные сети и сооружения водоснабжения и канализации <https://gostperevod.ru/kmk-3-05-04-97.html>

КМК 3.05.05-98 на английском языке - Технологическое оборудование и технологические трубопроводы <https://gostperevod.ru/kmk-3-05-05-98.html>

КМК 3.05.06-97 на английском языке - Электротехнические устройства <https://gostperevod.ru/kmk-3-05-06-97.html>

КМК 3.05.07-97 на английском языке - Системы автоматизации <https://gostperevod.ru/kmk-3-05-07-97.html>

КМК 3.06.02-97 на английском языке - Правила производства и приемки работ. Трамвайные пути <https://gostperevod.ru/kmk-3-06-02-97.html>

КМК 3.06.05-98 на английском языке - Тоннели железнодорожные, автодорожные, гидротехнические. Метрополитены. Производство и приемка работ <https://gostperevod.ru/kmk-3-06-05-98.html>

КМК 3.06.09-98 на английском языке - Производство и приемка работ по строительству в городах и на промышленных предприятиях коллекторных тоннелей, сооружаемых способом щитовой проходки <https://gostperevod.ru/kmk-3-06-09-98.html>

КМК 3.07.01-96 на английском языке - Гидротехнические сооружения речные. С Изменением №1 <https://gostperevod.ru/kmk-3-07-01-96.html>

КМК 3.07.02-96 на английском языке - Гидротехнические транспортные сооружения на реках и водохранилищах <https://gostperevod.ru/kmk-3-07-02-96.html>

КМК 1.02.07-97 на английском языке - Инженерные изыскания для строительства. С Изменением №1 <https://gostperevod.ru/kmk-1-02-07-97.html>

КМК 2.03.05-97 на английском языке - Стальные конструкции. Нормы проектирования <https://gostperevod.ru/kmk-2-03-05-97.html>

КМК 1.01.05-97 на английском языке - Порядок разработки, согласования и утверждения технологического проектирования <https://gostperevod.ru/kmk-1-01-05-97.html>

КМК 2.04.11-98 на английском языке - Инструкция по проектированию технологических трубопроводов из пластмассовых труб <https://gostperevod.ru/kmk-2-04-11-98.html>